

E series

>> E系列

技术参数

Technical Parameter

型号 model	长度 (mm) length	直径 (mm) diameter	输出功率 (W) Output Power	最高功率 (W) Maximum power	工作电流 (mA) Working current	催化剂 catalyzer
E300	2*1650±20	Φ80	300	320	30	有 have
E400	3*1650±20	Φ80	400	450	30	
E600	4*1650±20	Φ80	600	620	30	

主要应用

Main applications

E系列CO₂激光管是我公司历经多年研制的长寿命增强型CO₂激光管，激光管功率充足，光束细，发光性能稳定，放电管镀有催化剂，使其工作寿命大为增加，相比同类产品有体积小，光斑模式好，切割速度快的优势，该系列产品E6、E8亦使用与金属切割，深度客户好评。该系列产品的质保期：365天。可和公司现有电源、镜片系列产品完全配套，使用更稳定，寿命更长。主要适用于如：纺织面料、皮革、广告亚克力、包装模板、导光板、显示屏、玻璃等领域。



产品简介

Product Introduction

EXCELLENT QUALITY SUPEREMINENT
卓越品质 出类拔萃

The E-Series CO₂ laser tube is a long-life enhanced CO₂ laser tube developed by our company for many years. The laser tube has sufficient power, fine beam and stable luminous performance. The discharge tube is coated with catalyst, which greatly increases its working life. Compared with similar products, the E-Series CO₂ laser tube has the advantages of small volume, good spot mode and fast cutting speed. The E6 and E8 of the series are also used for metal cutting, Deep customer praise. The warranty period of this series of products: 365 days. It can be fully matched with the company's existing power supply and lens series products, with more stable use and longer service life. It is mainly suitable for textile fabrics, leather, advertising acrylic, packaging template, light guide plate, display screen, glass and other fields.



09/10

大功率CO₂激光器智造商
High power CO₂ Laser intelligent manufacturer